
PMD zakken
Kan er  mogelijk  meerdere afhaalpunten voor de gele pmd afvalzakken komen ?voor onze bewoners 
van onze Gemeente zijn  buiten de werf en Gemeentehuis geen andere toegankelijke plekken om de 
plastic Hero zaken te halen .  Onze bewoners neem geregeld meer zakken mee dan mag. En 
regelmatig zie ik ook dat er andere zakken worden gebruikt.  zou een oplossing zijn als of meerder 
supermarkt(en) leveren. zo dat meer bewoners de zakken op de juiste manier gebruiken . Dit 
bevorderd minder zwerf plastic afval  . 
 

Mondriaan 16 
21 mei hebben de vraag gesteld of Mondriaan geschikt kon worden gemaakt voor makerspace .
Als antwoord werd dat verkoop de voorkeur heeft . Zijn er al toekomstige kopers  die interesse 
tonen.

Fastfood
Recent heeft in de krant een artikel gestaan over het ongebreideld groeien van Fastfood 
mogelijkheden en dat gemeenten er maar wat blij mee zijn Het wordt geduid als een niet wenselijke 
ontwikkeling mede omdat er vaak een ongezonde hap wordt verkocht dat niet bijdraag aan het 
welzijn van de persoon.
Nu hebben we als gemeente Duiven onlangs een overeenkomst gesloten met een Fastfood keten om 
die op Seingraaf te vestigen.
1. Hoe verhoud zich dit tot het artikel (strekking) ? De gemeente wil gezondheid promoten, toch?
2. Is de gedachte om zo snel mogelijk grond te verkopen een belemmering om daarbij te letten op 
goede ondernemingen die bijdragen aan de duurzaamheid en de gezondheid van de mens in het 
bijzonder?
3. Wil het college toezeggen in de contacten met de Fastfood keten juist gezonde food  te promoten 
zodat dat daar het accent komt te liggen bij de verkooppunten daar?


